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Zápisnica č.   9/2017 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 13.10.2017 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny, Mgr. Suchanovská k bodu 2) 

 
1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Darovacia zmluva na miestnu komunikáciu do záhradkárskej osady okolo cintorína Filice 

KNC 126/1 a KNC 126/2 evid. na  LV 778 k.ú. Filice , okolo ihriska parcely KNC 1492 

LV 970, KNC 1493 LV 1092 v podiele 8/14  k.ú. Gánovce, 

3. Prerokovanie umiestnenia miestnej komunikácie okolo Náleziska Neandertálca. 

4. Návrh  ZaD č. 6 ÚPN-O Gánovce 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Rokovanie : 

 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných. Bolo  konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné 

Predniesla program zasadnutia a vyzvala poslancov na doplnenie programu.  

Podnety:  

žiadne 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne  schvaľuje prednesený  program zasadnutia OcZ . 

 

Hlasovali  : 

Za:   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, 

MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Proti : 0  

Zdržal sa:0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2) 

 

2.1. Bola prerokovaná darovacia zmluva od  rod. Machovej  na cestu okolo cintorína smerom 

na Kvetnicu. A zahradkárskej osady okolo cintorína  Filice KNC 126/1 a KNC 126/2 evid. Na  

LV 778 k.ú. Filice 

 

Podnety, stanoviská  a pripomienky poslancov: 

Poslanci OcZ dar príjmajú a vyjadrujú svoje poďakovanie rodine Machovej 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ  jednomyseľne schvaľuje vysporiadanie na základe darovacej zmluvy rodiny Machovej 

na cestu okolo cintorína  vo Filiciach smerom na Kvetnicu. a zahradkárskej osady  KNC 

126/1 a KNC 126/2 evid. Na  LV 778 k.ú. Filice 

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  



 2 

2.2. Majetkové vysporiadanie prístupovej komunikácie okolo ihriska okolo ihriska parcely 

KNC 1492 LV 970, KNC 1493 LV 1092 v podiele 8/14  k.ú. Gánovce, na základe kúpnej 

zmluvy za cenu 1 EUR za celok. 

 

Podnety od poslancov :  

OcZ súhlasí s majetkovým vysporiadaním prístupovej komunikácie okolo ihriska za 1€. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ schvaľuje majetkové vysporiadanie prístupovej komunikácie okolo ihriska okolo ihriska 

parcely KNC 1492 LV 970, KNC 1493 evidované na  LV 1092 v podiele 8/14  k.ú. Gánovce, 

na základe kúpnej zmluvy za cenu 1 EUR za celok. 

  

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav, RNDr. Piovarcsy 

Karol. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

 

K bodu 3) 

Bola podaná informácia ohľadom umiestnenia miestnej komunikácie okolo Náleziska 

Neandertálca. Stavebná komisia sa stretla na mieste , prezrela terén a skonštatovala, že je to 

najvýhodnejšia varianta aby cesta išla po hrane náleziska. 

Podnety od poslancov :  

OcZ s tým súhlasilo. 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ schvaľuje umiestnenie miestnej komunikácie po hrane náleziska neandertálca. 

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav, RNDr. Piovarcsy 

Karol. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 

 

 K bod 4) 

Bol prerokovaný „Návrh ZaD č. 6 ÚPN-O Gánovce“ podľa požiadaviek občanov. 

 

Podnety,stanoviská a pripomienky poslancov: 

Bola vedená rozprava k tomuto materiálu. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne berie Návrh ZaD č. 6 ÚPN-O Gánovce na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav, RNDr. Piovarcsy 

Karol. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 
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K bodu 5)  

Rôzne: 

5.1. Bola podaná informácia o schválení dotácie na zvýšenie kapacity MŠ a jej rekonštrukciu 

vo výške 186500 € z EF. 

Podnety,stanoviská a pripomienky poslancov: 

Bola vedená rozprava k tomuto materiálu. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne berie informácia o schválení dotácie na zvýšenie kapacity MŠ a jej 

rekonštrukciu vo výške 186500 € z EF. 

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 

 

5.2. Poslanec Piovarcsy konštatoval, že je potrebné opraviť dvere do suterénu MŚ, nedajú sa 

uzamknúť. 

 

Podnety,stanoviská a pripomienky poslancov: 

 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne berie požiadavku RNDr. Piovarcsyho  na opravu dveri na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 

 

5.3. Poslanec Šebest naniesol návrh na vykonanie prieskumu medzi občanmi, kto by mal 

záujem o internet cez T-com. Dávajú do  obcí optický kábel tam kde je aspoň 30% 

záujemcov. 

Podnety,stanoviská a pripomienky poslancov: 

Bola vedená rozprava k tejto informácii. Navrhujú urobiť prieskum. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne berie informáciu o prieskume záujmu o internet cez T-com na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 
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5.4. Starostka informovala OcZ o možnosti podať žiadosť o dotáciu na dobudovanie 

kanalizácie okolo ihriska až po Nálezisko neandertálca do 31.10. 

 

Podnety, stanoviská a pripomienky poslancov: 

Bola vedená rozprava k tomuto návrhu. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne  schvaľuje podanie žiadosti na Environmentálny fond o dotáciu na 

dobudovanie kanalizácie okolo ihriska.  

 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 

5.5. Bola prerokovaná zmluva o audite  Ing. Daniely  Dudovej na vykonavánie auditorských 

služieb. 

Podnety,stanoviská a pripomienky poslancov: 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ schvaľuje podpísanie zmluvy o audite s Ing. Danielou Dudovou. 

Hlasovali  : 

Za: Mgr. A. Suchanovská,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter 

Šandor, Ján Kic, Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, Bobovský Miroslav, Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie jednomyseľne prijaté. 

 

K bodu6) 

Záver 

Starostka obce  poďakovala za účasť na  zasadaní, zasadnutie ukončila  .  Najbližšie 

zasadnutie bude 24.11.2017. 
 

Zapísala: Mgr. A.Suchanovská 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

  Zápisnicu overili:  

   Ľubomír Fedák,   RNDr. Karol Piovarcsy 

 

 


